
 
 
REFERAT  

MØTE I LANGRENNSKOMITEEN 
 

Mandag 10. mars 2025 
 
 
Til stede:     Torbjørn Broks Pettersen, Elin S, Kjeldsberg, Robert Granseth, Stian Ulberg og  
   Kari Mangset 
 
Forfall:  Frode Sørumshagen      
 

Fra admin:   Ellie Lein               
 

 
 
ØKONOMI 
 

 

 
Årsregnskap 2024 
LK gikk med et overskudd på kr. 25.116 i 2024 
Det var opprinnelig budsjettert med et underskudd på kr. 10.000. 
 
LK har pr. 31.12.24 en positiv egenkapital på kr. 448.028 

 
Regnskap Team Elon Innlandet 
Føres av Oppland Skikrets f.o.m. 2021. 
Team Elon Innlandet gikk med et underskudd på kr. 8.036 i 2024. 
EK pr. 31.12.24 er på kr. 516.930. 

 
Oppland Skikrets (uten TEI) 
… gikk med et samlet overskudd på kr. 2.379, budsjettert underskudd var på kr. 365.000. 
Skikretsens samlede EK pr. 31.12.24 (uten TEI) er på kr. 3.955.373 

 
Regnskap LK pr. 28.02.24 
… ble kort gjennomgått på styremøtet. Ingen store avvik jf. med budsjett. 
 
 

 



 
STATUS SESONGEN 2024-25 
 
 
Status turrenn 
 

Avlyste renn 
• Finntjernløpet, få påmeldte og lite snø 
• Totenåsløpet 
• Mylla Rundt, lite snø 
• Inga Låmi, lite snø 

 
Status langrenn 
 

Avlyste renn 
• Heidalsrennet, få påmeldte 
• Øyersprinten, Hafjell Ski Maraton flyttet pga. været 
• Tessandsprinten, mye vindfall i traseen 

 
KM stafett 
Øverby skistadion tirsdag 11. mars, avlyst pga. snøforholdene. 
Gausdal Skiklubb får tilbud om å overta KM, Ellie sjekker med klubben, Torbjørn stiller for LK. 
 
 
Kretscuper 
Mosetertoppen og Sparebank 1 Østlandet Cup har gått som planlagt. 
Endringer i Sparebank 1 Gudbrandsdal Cup pga. været. Øyersprinten og Tessandsprinten 
avlyst, Gålårennet settes inn. Gausdalsrennet gjøres om fra klassisk til fri teknikk. 
 
Fortsatt en trend med sviktende deltakelse – noe bør gjøres! Tema på vårmøtet? 
 
Avslutningsrenn  

• Lørdag 22. mars: Gålårennet (Mosetertoppen)   Kari 
• Lørdag 29. mars: Gausdalsrennet (Sparebank 1 Gudbrandsdal) Ellie snakker med arr 
• Lørdag 29. mars: Skrautvålrennet (Sparebank 1 Østlandet)  Stian 

 
Ellie kontakter sponsorene, som sørger for at premier blir levert til arrangør. Kari har fått med 
seg gavekort til Mosetertoppen Cup. Ellie sender over poenglister til beregning av poeng til 
alle ansvarlige på siste cuprenn. 
 
 
 

 
 
 
 



NASJONALE RENN 
 
Rapporter fra gjennomførte renn 

 
• Hovedlandsrennet, Holmenkollen 

Kretsledere: Robert og Kari  
Litt kaos med hotellinnsjekking, ledere måtte dele ut både nøkkelkort og matbonger. 

 Smøreopplegget fungerte stort sett bra, enkle smøreforhold 
Stafettuttaket gikk ok, litt utfordringer da en på førstelaget trakk seg og de måtte 
rokkere. 
  
 

• NC junior og senior, Vind 
Kretsleder: Elin 
Gedigent arrangement, med mye folk – vel gjennomført.  Men litt uflaks med dårlig 
vær og krevende forhold. 
De yngste, som startet til slutt alle dager, fikk dårlige forhold. 
Innspill om at jenter 19/20 skal gå samme distanse som guttene også på nasjonale 
renn. Dette vil bli tatt som sak på vårmøte langrenn. 

 
Gjenstående renn 

 

• NM junior, Lygna, 14-16. mars 
• NM del 2/ NC junior finaler, Hovden, 28-30. mars 

 
Stafett NM junior; Pr. nå har 30 gutter og 22 jenter meldt fra at de ønsker å gå. 
Ellie melder på 7 guttelag og 5 jentelag 

 
Kong Haralds Ungdomsstafett 
Uttak er klart, alle har fått beskjed. 
Lagledere og støtteapparat er klart, Ellie følger opp. 
 
 

 

DIVERSE 
 
Status team Lillehammer-regionen 
Det har vært arrangert et nytt møte 9. februar.  
Det jobbes med to modeller: 
 

1) Det finnes allerede et Team Gudbrandsdalen, med org.nr, som kan gjenopplives og etablere 
et styre. Alle vil ha et team, men litt avventende mht. hvem som gjør jobben. 
Viktig å starte med noe, som kan bygges på videre inn i framtida. 
 
2) Lillehammer Skiklub tilbyr kontrakter og at utøvere fra andre klubber kan være med i et 
treningssamarbeid. 
 



Overnatting  2025-26 
 
NM del 1 Steinkjer 
Kretsen kommer IKKE til å organisere felles overnatting ifbm. NM på Steinkjer. Det er krevende 
å samarbeide med hotellene der oppe, bl.a. pga. forhåndsbetaling 8 uker før og ingen 
mulighet for endringer etter den tid. Da er det bedre at utøverne ordner egen overnatting og 
evt. tar den risikoen selv. Ellie legger ut informasjon i gruppene på FB. 
 
HL Savalen 
Det er gjennomført en spørreundersøkelse om det er ønskelig med overnatting på skole eller 
hytter/hotell. Et overveldenden flertall ønsker hytte/hotell. 
 
 
Plan for juniorsamlinger sesongen 2025-26 
LK innkaller til møte tirsdag 8. april kl. 18.00 på Idrettens Hus. 
Det er et mål om minimum en dagsamling før sommeren og en helgesamling til høsten. 
 
Ellie lager en sak på skikretsens hjemmeside og sender ut til alle aktuelle miljø.  
Elin og Torbjørn deltar for LK. 
 
 
Nasjonal høring om juniorsatsning 
NSF Langrenn inviterer til å komme med innspill for hvordan utviklingen av norske juniorløpere 
i langrenn ivaretas fremover. Alle som har en mening oppfordres til å sende inn svar. 
 

 
MØTER 
 

• Skikretstinget 2025 
… arrangeres lørdag 10. mai på Gausdal Arena, inkl. utdeling av plaketter. Xtrem Spræk 
arrangeres samme helg. Torbjørn kan ikke delta, fint om en annen fra LK kan delta. 
Følges opp på neste LK-møte 28. april. 
 

• OSK Vårmøte 2025 
Arrangeres tirsdag 13. mai på Honne Konferansesenter, Honne. 
Endelig møteagenda og diskusjonssaker følges opp på neste LK-møte 28. april. 
 
 

• NSF Vårmøte 2025 
13-15. juni, sted og form er fortsatt ikke avklart. 
Torbjørn deltar, flere fra LK er velkommen til å delta.  
 
 

Neste LK-møte mandag 28. april kl. 18.15 på Idrettens Hus, Lillehammer 
 
Referent Ellie,  
Lillehammer, 11. mars 2025 


